
E. Ruijter-Masteling   
 
 

                         NOTULEN  
   

         
___________________________________________________________________________________ 

Vergadering: maandag 8 juni 2020 
Aanwezig: Elli Ruijter, Peter Fennema, Cees Rutsen, Aad Kramer, Jeroen Koomen, Willy Schipper 
Afwezig: Jacco van Stuyvenberg, Hans Verheggen Guido Schipper Harry Piket, Lars Dignum  
Gasten: Peter Vlam. Nico Nuijens, Monique Dorst 
 

1. Opening :Elli opent  deze vergadering met een welkom aan een ieder in deze bijzondere 
setting en tijd. Een speciaal word van welkom voor Nico Nuijens  gevolgd door een kort 
voorstel rondje.  

2. Mededelingen: Willy heeft contact gehad met Guido betreffende het Kramer Bruggetje. Dit 
staat op de lijst van bruggen van de gemeente. Inspectie heeft plaats gevonden en de 
kwaliteit is niet al te best, net zoals zovele bruggen in de gemeente. Maar de brug is wel 
veilig en wordt veilig gehouden door de gemeente. Groot onderhoud is op dit moment geen 
budget voor en gaat mee in de lange termijn planning en begroting van de gemeente. 
Voor het voetpad voor Welgelegen was een hele zoek tocht maar voor 90% zeker is dit werk 
voor de gemeente. Als het definitief is zal Guido dit melden. Afgesproken is om er een fixi 
melding van te maken. Willy zal Guido ook foto’s er van sturen.  
Ook heeft Guido gevraagd om foto’s van de boomplant dag op 13-03-2019 die vrij van 
rechten kunnen worden gebruikt voor de website voor de omgevingsverordening. Elli zal 
kijken of ze die heeft Tevens geeft Willy aan dat zij per eind juni 2021 zal stoppen met zowel 
het secretariaat als het lidmaatschap van de dorpsraad.  

3. Notulen: vorige vergadering ( 09-03-2020) deze worden zonder op of aanmerkingen goed 
gekeurd.  

4. De to do lijst van 09-03-2020 is afgewerkt. Veel is niet doorgegaan i.v.m. de Corona Crisis.  
5. Ingekomen Post: 1)  Mail van der heer Frans Smit Grote Sloot 126 inzake Fiber NH. 

Afgesproken is dat Peter en Elli een brief zullen opstellen namens de dorpsraad aan Fiber NH 
om duidelijk te krijgen wanneer de inwoners buiten de bebouwde kom in Burgerbrug gebruik 
kunnen maken van Glasvezel. Jeroen zal mee lezen voordat deze brief wordt verzonden..  
2) Reactie van de gemeente Schagen dat onze standpunten t.a.v. de R.E.S. zijn ontvangen. 
3) Reactie van de gemeente Schagen (Rick van Esch) dat de aanvraag voor groenadoptie 
goed is ontvangen (pluktuin/ bloemen cirkel’. Deze is weer ingezaaid deze week met zomer 
bloemen.  

6. Uitgaande post: Reactie op R.E.S. (afstand Windmolens, Biomassa, en Rol gemeente 
Schagen) en aanmelding Groen locatie pluktuin/bloemcirkel. 

7. Stand van zaken Straat Juwelen Burgerweg: Er is van Anton Munnik geen enkele reactie 
meer vernomen. Dit zou binnen 14 dagen na 12 maart gebeuren. Cees neemt het op zich om 
duidelijkheid en antwoord te krijgen van Anton. Ook zal Cees weer aandacht vragen voor het 
zeer gladde rode asfalt op het kruispunt. Elli adviseert ook om foto’s te maken als er weer 
eens iets gebeurd.  

8. Stand van zaken Bloem Cirkel: Deze is afgelopen week ingezaaid met zomer bloemen  
mengsel en zal in de herfst worden ingezaaid met 2 en 3 jarig mengsel door Daan Bruin. Aad 
heeft i.v.m. de droogte er een keer water op gepompt. 

9. Stand van zaken C.P.O. project: Door de gemeente is een haalbaarheid onderzoek gedaan 
naar de beide locaties., Daar kwam de locatie Old Skool als voorkeur uit. De project groep 
gaat nu samen met Bouwend Waarland ook een onderzoek uitvoeren. De voorkeur van alle 
deelnemers heeft de locatie Gouden Hoek. 18 juni 2020 is de volgende bijeenkomst.   
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10. Aanvraag SOOS voor bijdrage uit de € 2,= pot: Er wordt afgesproken dat er een bijdrage van 
€ 10.= per deelnemer aan het reisje van de SOOS zal worden gegeven als dit in September 
nog door gaat. Elli zal dit melden aan Riet Deutekom. De vergadering vindt dat er weinig 
inactieven/aanvragen worden gemeld.  

11. Wat er verder nog ter tafel komt: Jeroen zou graag in de agenda een vast punt willen 
toevoegen, namelijk “financieel overzicht”.  Dan krijgen alle leden beter inzicht in de 
financiën. Peter zal dit voor de volgende vergadering verzorgen. Ook zullen zij een Geocache 
uitzetten bij hun steiger. Dus als er mensen zoekende zijn weten we wat er speelt.  

12. Rondvraag: Peter Vlam vraagt of Polder F ook zoekgebied is voor de R.E.S. windmolens. Dit is 
het geval. Peter hoopt ook op een goede afloop van het C.P.O. project. Ook wordt er nog 
geopperd om in de volgende editie van de Brugpraat een interview met Rob Wijngaard van 
Diner events te plaatsen.  

13. Sluiting Elli sluit deze vergadering om 21.50 met een heel goede zomer voor een ieder en wel 
thuis.  
Volgende vergadering 31-08-2020. 
 
 
Wsr 09-06-2020 

 
 
 
 
 


